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Thorheim (KL) sak om kommunale torg og parker – utleieregulativ skal opp til ny behandling. Rådmannen presiserte at saken er trukket ikke utsatt. Rådmannen må
se på saken administrativt og bruke tid på å kartlegge og avklare ulike
elementer i saken i større grad enn det som fremgår av
saksfremstillingen. Det kan derfor ikke per nå sies om saken vil komme
opp til ny behandling.

KST- 093/21 Vedtak:
Det fremmes ny sak hvor innspill fra råd og
utvalg innarbeides i saken.  Eiliv tar tak i
saken. Pågår. Kapasitetsutfordringer
Ny sak behandles direkte i kommunestyret.

Pågår. Kapasitetsutfordringer.

FSK 25.01.21 - 007/21 Samlesak for
spørsmål (pkt 6)

Ordfører Ordfører orienterte om at kommunene i Rogaland fikk et brev fra Stavanger
kommune hvor kommunene blir invitert til å delta i et samarbeid om energi
hvor målsettingen er at energi i enda større grad skal være fokusområde i
Rogaland og at Stavanger kan bli en energihovedstad.

Ordfører oppfattet formannskapsmedlemmene som positive til
prosjektet og at Karmøy kommune bør vurdere å gå inn i samarbeidet.
Ordfører ba rådmannen utarbeide sak som kan fremlegges for
formannskapet så snart som mulig.

Oversendt rådmannen. Per. Pågår Pågår

04.10.21 - 098/21 Samlesak for
spørsmål (pkt. 3)

Grønningen (SP) spørsmål om bussruter på Karmøy. Torvastad sitt busstilbud ble lagt om, hvor
intensjonen var at man skulle øke bruken av kollektivtilbudet. Grønningen
ønsket svar på erfaringene rundt omleggingen, herunder om det er blitt en
økning i antall busspasassjerer, slik som fylket så for seg ved omleggingen.

Svar utarbeides til et senere møte. Pågår. Svares ut i notat

FSK 02.05.22 - 050/22 Samlesak for
spørsmål, pkt. 3

Grønningen (SP) Viste til en sak som er nevnt på sosiale medier om en ung gardbruker som vil
bygge ny løe, men som fikk avslag på grunn av at det var for lang veg til
nærmeste brannkum. Noen som kan se på det?

Rådmannen følger opp.

FSK 30.05.22 - 068/22 Samlesak for
spørsmål

Levinsen (R ) 2. Levinsen (R) viste til sak vedr. bruk av engangsplast som i møtet 12.11.2018
ble lovet tatt opp til behandling i 2019.
Saken etterlyses.

Ordfører svarte:
Det utabeides et notat om dette til kommunestyret.

FSK 05.09.22 - 085/22 Samlesak for
spørsmål, pkt. 4

Grønningen (SP) 4. Grønningen (SP) viste til luktproblematikk ved miljøfôranlegg på Litlasund.
Det ønskes status på renseanlegg for å utbedre luktproblem i
Torvastadområdet

Stabssjef svarte: Det pågår prosess pågår hos Statsforvalteren.
Formannskapet ba om notat med status i saken.

Sjekkes

FSK 14.11.22 - 114/22 Samlesak for
spørsmål, pkt. 6

Thorheim (KL) 6. Thorheim (KL) viste til Danielsen skole og parkeringsmuligheter ved
Storhallen. Kommunen eier grunnen, og tilbakemelding fra
eiendomsavdelingen var at kommunen ikke tinglyste parkeringsrettigheter.
Danielsen må betale leie av grunnen, beregnet per parkeringsplass. Det er
allerede iverksatt ulike tiltak for 6,3 mill. kroner rundt området, og leie av
parkeringsplassene vil medfører ytterigere kostnad på over 1 mill.

Kommunalsjef teknisk svarte:
Det må tas hensyn til likhet for loven. Andre aktører har også måttet
foreta tilsvarende. Dersom kommunen tinglyser dette, vil kommunen
gi fra seg rettigheter til egen eiendom. En tinglysning er en
heftelse på en eiendom. Tiltakshaver har i stedet fått tilbud om å
frikjøpe seg fra krav om parkering. Ordfører ba administrasjonen se på
saken på nytt

Teknisk vurderer saken.

FSK 21.11.22 - 123/22 Samlesak for
spørsmål

Skorpe (H) Skorpe (H) viste til kommunal leieavtale hvor enkelte lag og foreninger får
dekket strømutgifter. Det er ønskelig å få oversikt over aktuelle lokaler hvor
kommunen dekker strømutgiftene for lag og foreninger.

Det legges frem et notat i neste møte i formannskapet. Pågår
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FERDIG
FSK 21.02.22 - 019/22 Samlesak for
spørsmål

Hansen (SV) Over 1/3 av medlemmene motsatte seg behandling av saken, og stiller
spørsmål om saken dermed ikke skulle vært tatt opp til behandling. Dette er
praktisert ulikt, og det ønskes redegjørelse for korrekt behandling.

Politisk sekretariat utarbeider et notat til neste møte i formannskapet
med redegjørelse for
håndtering av slike saker

SILI: Svart ut i notat i FSK 21.03.22 Ferdig

25.10.21 - 102/21 Samlesak for
referatsaker

RS 221/21 Søknad om økonomisk støtte - FIRST LEGO League (FLL)
Haugalandet 2021

Formannskapet ønsker et notat om erfaringer med prosjektet etter
gjennomført FIRST LEGO League (FLL) Haugalandet 2021.

Rapport er bestilt fra rektor på Skudenes
barneskole

Ferdig

04.10.21 - 098/21 Samlesak for
spørsmål (pkt. 7)

Thorheim (KL) ønsket informasjon om den økonomiske siden for Gismarvik Næringspark ved
at det er oppført vindmøller. Hva får næringsparken ut av dette økonomisk?
Hva koster det å ha vindmøller stående? Er det sikkerhetssoner som er satt
rundt selve vindmøllene/turbiene i forhold til blant annet iskast som igjen får
betydning for salg/videreutvikling av de resterende næringsarealene?

Rådmannen kommer tilbake med svar på dette i et av de neste møtene.Må ta kontakt med næringsparken. Svares
ut i orienteringen til Tiril Fjeld. Svart ut i
eierskapsutvalget

Ferdig

FSK 02.05.22 - 050/22 Samlesak for
spørsmål, pkt. 1

Brekke Jakobsen
(AP)

1. Brekke Jakobsen (Ap) leste med fryd programmet for Sommergøy og spurte
om hvor aktive de frivillige har vært?
Hva med sårbare barn og tilbud til de for å inkludere de i aktiviteter og
kanskje hjelpe de til å få sommerjobb?
Stabssjef svarte

Formannskapet ønsker notat eller orientering i neste møte. Svart ut i evaluering. Ferdig

FSK 02.05.22 - 050/22 Samlesak for
spørsmål, pkt. 2

Nilsen (H) Han hadde vært på møte om områdeplan for fastlandet på Oasen og gav ros
til saksbehandlerne fra kommunen som hadde orientert der. I den forbindelse
tok en fra salen kontakt og opplyste om et stort rotteproblem i et
bofellesskap i Kjellesvikvegen. Vedkommende har hatt kontakt med grunneier
av grunnmuren og vedkommende sa at det ikke var lov å rive denne
grunnmuren.

Rådmannen følger opp. Ferdig

FSK 30.05.22 - 068/22 Samlesak for
spørsmål

Thorheim (KL) Thorheim (KL) ønsket status for prosjekt utescene i Kopervik. Kommunalsjef teknisk svarte:
Det er inngått kontrakter med aktuelle aktører, men arbeidet er ikke
igangsatt.
Det utarbeides et notat til kommunestyret om status og fremdrift i
saken.

Ferdig

FSK 29.08.22 - 071/22
Budsjettoppfølging drift per juli 2022

Aarvik (FRP) Aarvik (FRP) stilte spørsmål om kommunens strømforbruk og målsettingen
om en generell reduksjon.
Nilsen (H) ønsket også at notatet viser hva kommunens forbruk av gass og
eventuelle tiltak for å erstatte naturgass med f.eks. propan.

Rådmannen svarer ut i notat Svart ut: RS 144/22, Notat om
strømforbruk i Karmøy kommune
Enstemmig tatt til etterretning.

Ferdig

FSK 29.08.22 - 071/22
Budsjettoppfølging drift per juli 2022

Nilsen (H) Nilsen (H) ba om notat over økt overforbruk ved drift av helse og
omsorgsetaten. Rådmannen svarte: Sammensatt grunn. Det er vanskelig å
forutse behov for BPA, og dette gjelder også andre kommuner.

Kommunalsjef for helse og omsorg tilføyde: Stor økning BPA, økning i
behov for sykehjemsplasser, det utføres flere tjenester på lavere nivå
som medfører flere timer. Ved omleggelse vil det også kreve økte
kostnader i en overgangsfase.
Rådmannen svarer videre ut i notat.

Svart opp i budsjettoppf. Ferdig



FSK 05.09.22 - 085/22 Samlesak for
spørsmål, pkt. 2

2. Orientering fra stabssjef om installering av vannmålere og alternative
energikilder Innstallering av vannmålere:
Innføring av vannmålere et vedtatt som et mål i eksisterende hovedplan 2020-
2025, men er ikke ferdigstilt i første del av planperioden. Det er ønskelig med
en løsning som sikrer blant annet effektiv fjernavlesning, tilgang til løpende
data og god integrasjon mot fagsystemer. Det jobbes med testing/pilotering
for å sikre en optimal digital løsning, før en går videre med anskaffelse av ny
felles løsning for vannmålere. Abonnenter kan i dag velge å installere
vannmåler, som da må manuelt avleses.

Alternative energikilder: Administrasjonen vil utarbeide et notat om
dette.

Svart ut i  RS 144/22, Notat om
strømforbruk i Karmøy kommune
Enstemmig tatt til etterretning.

Ferdig

FSK 05.09.22 - 086/22 Samlesak for
referatsaker

124/22, Søknad om garanti for kassakreditt og om ekstraordinært tilskudd +
125/22, Søknad om garanti for kassakreditt og for lån tilknyttet
tribuneprosjekt
RS 124/22 og RS 125/22 ble behandlet som samlet sak.
Ordfører fremmet forslag om å ta saken opp til realitetsbehandling.
Saken ble enstemmig tatt opp til realitetsbehandling.
Ordfører fremmet forslag på vegne av partiene i formannskapet om sak til
behandling i kommunestyret. På grunn av kort frist blir sakspapirene
ettersendt til møtet i kommunestyret.
Forslag fremsatt av ordfører ble enstemmig vedtatt.

Vedtak: Søknadene ble oversendt rådmannen for utarbeidelse av sak
til behandling i kommunestyret

Ferdig

FSK 26.09.22 - 093/22 Samlesak for
spørsmål, pkt. 4

Thorheim (KL) 4. Thorheim (KL) viste til områdeplan på Norheim, og ønsket status. Kommunalsjef teknisk og miljø svarte:
Administrasjonen kommer tilbake med notat på status for områdeplan
på Norheim.

svart ut i RS 149/22, Notat: status
områdeplan Norheim Notatet ble lagt ut på
representantenes bord i forkant av møtet.
Enstemmig tatt til etterretning.

Ferdig

FSK 26.09.22 - 093/22 Samlesak for
spørsmål, pkt. 6

Nilsen (H) Nilsen (H) etterspurte notat om alternative energikilder som ble bestilt i
formannskapets møte
05.09.22.

Rådmannen svarte: Dokumentet blir sendt ut til neste møte i
formannskapet, 03.10.22.

Ferdig

FSK 03.10.22 - 103/22 Samlesak for
spørsmål, pkt. 5

Thorheim (KL) 5. Thorheim (KL) viste til søknad og ulovlighetsoppfølging ved tiltak i
strandsonen. Thorheim (KL) viste til et tilfelle hvor flere eiere av
sammenhengende naustrekke hadde søkt om seksjonering. Tiltaket var i
ettertid endret, og dette utløste en ulovlighetsoppfølging. Tilbakemelding fra
administrasjonen hadde vist til ulike begreper; herunder både naust og
sjøhus. Ber administrasjonen gå gjennom forvaltningen av dette området.

Ferdig

FSK 14.11.22 - 113/22 Samlesak for
referatsaker

Thorheim (KL) 174/22, Søknad om økonomisk støtte til Kolnes grendahus
Thorheim (KL) fremmet forslag om å sette saken på referatlisten til neste
møte i formannskapet med
notat om tilsvarende bygg i kommunen.

Ferdig

FSK 14.11.22 - 114/22 Samlesak for
spørsmål, pkt. 1

Brekke Jakobsen
(AP)

1. Brekke Jakobsen (AP) viste til pågående streik i private barnehager, og
ønsket status for avtaler om utbetaling av kommunalt tilskudd til private
barnehager under streiken.

Kommunedirektøren svarte:
Administrasjonen skal sondere dette temaet i samråd med KS og
nabokommunene, og foreta en utredning på dette grunnlaget.

Ferdig

FSK 14.11.22 - 114/22 Samlesak for
spørsmål, pkt. 5

Brekke Jakobsen
(AP)

5. Brekke Jakobsen (AP) viste til den nye dagsturhytten på Tuastad, og
etterspør videre utvikling av området. Det stilles spørsmål om
bademuligheter, om rekkverket rundt hytten skal endres, om det vil settes inn
elektrisk døråpner.

Ordfører svarte:
Administrasjonen legger frem et notat til formannskapet.

Ferdig

FSK 30.05.22 - FSK-sak 53/22
Rammer for bruk av
byutviklingsmidler

Formannskapet ba om at det blir utarbeidet et tilleggsnotat med skisser og
foreløpige kostnadskalkyler i forbindelse med behandling av ankesak i
kommunestyret - FSK-sak 53/22 Rammer for bruk av byutviklingsmidler som i
formannskapets møte 23.05.22 ble anket i kommunestyret.

Svart ut i notat vedlagt saken ved
behandling i KST 13.06.22.

Ferdig


